
Izrabljena oprema ovira rast
proizvodnje

»Zadnji podatki o gospo-
darjenju v naši občini kažejo,
da so se delovne organizacije
pošteno zagrizle v uresničeva-
nje svojih nalog iz dolgoro-
čnega programa ekonomske
stabilizacije in še zlasti po-
večale izvoz,« je o uresničeva-
nju programa stabilizacije v
iztekajočem se letu sodil Ivo
Kastelič, predsednik zbora
združenega dela in to osvetlil
s številkami iz devetmesečne-
ga obdobja.

Izvoz v občini Center se je
letos povečal kar za 29 odstot-
kov, od česar se je povečal na
konvertibilni trg za več kot 30

odstotkov. Uvozili smo za 13
odstotkov manj in te številke
kažejo, da je občina Center na
boljšem kot Ljubljana in tudi
kot republika. Seveda pa s
tem ni rečeno, da je bil tudi
devizni dotok za toliko večji.
Delovne organizacije se mora-

• jo namreč tudi v naši občini
zatekati k raznim dodelavam
in kompenzacyskim poslom,
ki ne nudijo veliko deviz.

»Na zboru smo ugotovili, da
se drobno gospodarstvo še
prepočasi vkyučiye s tistimi
deli, ki bi odpravljala ozka gr-
la v industriji in da je tu stor-
jenega še premalo, četudi je
opazlti napredek. Rog, Tek-

stil-Angora, Metalka in Ljud-
ska pravica so tu napravile
znaten korak naprej in bi se
veljalo ravnati po njih,« je do-
dal Ivo Kastelič.

»Pomembna naloga tekoče-
ga in prihodnjega leta bo po-

novno vprašarye surovin, saj
se še polovica delovnih orga-
nizacy otepa z ryimi. To in
hkrati izrabljena oprema sta
resna ovira za napredovarye
naše industrije. Zato ni
čudno, da je obseg proizvod-
rye v letu 1984 enak lanske-
mu,« je nadaljeval Ivo Ka-
stelič.

Precej se je premaknilo pri
drobnem gospodarstvu. V
Centru smo pridobili 18 novih
obrtnikov, kar je odraz občin-
ske poslovne politike, zlasti
pri oddajanju poslovnih pro-
storov.

»Potrebno bo razmisliti o
novih olajšavah za nakup po-
slovnih prostorov in tudi za
preurejary'e zastarelih loka-
lov. Pri tem gre Ljubljanska
banka že na roke obrtnikom z
novim oddelkom.«

»Kar zadeva turizem,« je na-
daljeval Ivo Kastelič, »je ra-
zveseljiv podatek, da je bilo v
letu 1984 dvanajst odstotkov
turistov več kot v prejšnjem
letu, od tega gre na račun tuj-
cev za več kot 32 odstotkov
večjega števila nočitev. To ka-
že, da Ljubljana postaja zani-
miva in da bo treba več sotriti
za razvoj turizma. Na zboru
smo že večkrat govorili o po-
vezovanju gostinstva in turi-
zma, vendar gre to počasi na-
prej.«

Skratka, po besedah pred-
sednika zbora združenega de-
la se je v naši občini marsikaj
postorilo, da bi nam šlo bolje,
vendar nas v prihajajočem le-
tu čaka še trdo delo, kajti po-
goji gospodaijerya bodo prej
trši kot lažji.
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